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Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Jarle Skeidsvoll KRF Ordførar 

Annbjørg Bysheim Herland KRF Medlem 

Kari Laurhammer Mjøs KRF Medlem 

Audun Mosevoll KRF Medlem, (møtte i sakene 
067 – 070/17) 

Mortensen, Alf Terje FRP Varaordførar 

Kim Andre Hartveit FRP Medlem 

Ragnar Tyssebotn FRP Medlem 

Sigmund Faugstad FRP Medlem 

Hildegunn Mo FRP Medlem 

Einar Skjerping FRP Medlem 

Johannes Bysheim AP Medlem 

Torunn Åsheim  AP Medlem 

Robert Eikeland AP Medlem 

Tone Mjelde AP Medlem, møtte i sakene 071 
– 079/17 

Rita Aud Tveiten AP Medlem 

Andrea Hartveit AP Medlem 

Jørgen Varden AP Medlem 

Ingemar Tepstad H Medlem 

Atle Solberg H Medlem 

Berit Moslett Borge H Medlem 

Johannes Haugland SP Medlem 

Lars Fjeldstad SP Medlem 

Jon Flydal Blichfeldt MDG Medlem 

Kjersti Ingolvsdotter 
Vevatne 

V Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Øyvind Litland AP Medlem 



 

 

Hjalti Heimir Gislason  Medlem 

Silje Midtbø Vevle (perm.) MDG Medlem 

  

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Geir Olsen AP Øyvind Litland 

Nina Brattholmen Nyheim AP Møtte for T. Mjelde i sakene 
067 -070/17 og for R. 
Tveiten i sak 074/17 

Inge Halland H Hjalti Heimir Gislason 

Trude Tomren MDG Eivinn Revheim 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: Rådmannen og utvalssekretæren. Sektorleiar for oppvekst, 
undervisning og kultur møtte i sakene 070 og 079/17. Nestleiar for helse, omsorg og sosial møtte i 
sak 070/17.  
  
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

067/17 Godkjenning av innkalling og sakliste 

068/17 Godkjenning av møtebok 

069/17 Referatsaker og meldingar 

070/17 Budsjett og økonomiplan 2018-2021 

071/17 Innføring av feie- og tilsynsgebyr for fritidsbustader og hytter med eldstad 

072/17 Budsjettjustering 2017 

073/17 Fritak for eigedomsskatt 

074/17 Øyeblikkeleg hjelp døgntilbod- ØHD 

075/17 Anmodning om busetting av flyktningar 2018 

076/17 Forslag til omorganisering av IKTNH 

077/17 Oppstart av planarbeid med planprogram områdeplan Lonevåg planID 12532015001 

078/17 Skjenkekontroll 21.10.17 - Kjellaren restaurant, Valestrandsfossen 

079/17 Tilstandsrapport frå skulane 2016 

  

KULTURPRISEN 2017 

Kulturprisen for 2017 er tildelt Osterøytrimmen v/Jorunn S. Holsen og Kjellaug Hartveit. Diplom, 

gåvesum og blomar vart utdelt av ordføraren i starten av møtet. 

Før utdelinga var det musikk- og songinnslag ved ei toradargruppe frå Kultur- og musikkskulen. 

-----------------------------------------  



 

 

067/17: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

13.12.2017 HERADSSTYRET 

Det var ikkje merknader til innkalling og saksliste. 
 

HS - 067/17 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

068/17: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå 01.11.17 vert godkjend. 

   

   

13.12.2017 HERADSSTYRET 

Det var ikkje merknader til utsend protokoll frå møtet 01.11.17. 
 

HS - 068/17 VEDTAK: 

Møteprotokoll frå 01.11.17 vert godkjend. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

069/17: Referatsaker og meldingar 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

   

   

13.12.2017 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

 



 

 

HS - 069/17 VEDTAK: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

070/17: Budsjett og økonomiplan 2018-2021 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

” Budsjett og økonomiplan 2018-2021 med investeringsplan vert vedteke på grunnlag av 
rådmannen si saksutgreiing til formannskapet inkl budsjett- og økonomiplandokumentet, med 
slike driftsrammer for 2018: 

Midlar til fordeling (frå 1A) 427 998 

  

Rådmannen/stabsseksjonar 57 164 

IKTNH * 5 400 

Oppvekst, undervisning og 
kultur 

182 944 

Helse, omsorg og sosial 183 034 

Miljø og teknikk (eks 
sjølvkost) 

23 431 

Sjølvkostområda 
(gebyrfinansiert) 

-7 800 

  

  

Sum rammeområda inkl. 
sjølvkost 

444 173 

  

Sentrale postar -20 900 

Lønsreserve 4 725 

Sum skjema 1B 427 998 

  

Meir-/mindreforbruk 0 

 

* Dette er mva-utgift. Den motsvarast av tilsvarande inntekt (mva-kompensasjon) på Sentrale 
postar. 

 

1. Alle kommunale avgifter, gebyr, betalingssatsar og vederlag vert auka med 3 % frå 01.01.18 
med mindre anna er nemnd særskild i budsjettpremissane, dette vedtaket eller andre reglar 



 

 

som fylgjer av lov eller føresegn.  
2. Med verknad frå 01.01.2018 vert gebyr- og avgiftssatsane innan dei tekniske tenestene 

vatn, avlaup, slam, og feiing (sjølvkost) endra/fastsett i tråd med vedlagte dokument: 
Framlegg til gebyr Tekniske tenester 2018 

 

 

3. Gebyrsatsane for tekniske forvaltningstenester vert endra/fastsett frå 1.1.18 i tråd med 
vedlagte dokument: «Gebyrregulativ 2018 Plan-teknisk forvaltning  - framlegg» 

4. Renovasjonsgebyr. 
a. Osterøy kommune vedtek at BIR Privat AS får delegert fullmakt til fakturering 

og innkrevjing av avfallsgebyret på vegne av Osterøy kommune, jfr § 12 i 
Forskrift om handtering av avfall frå hushaldning. 

b. Prisen på renovasjonstenesta for 2018 vert sett ned med 1 %, med unntak av 
eigendelen for levering til gjenvinningsstasjonane og einskilde tenester 
utanfor standard renovasjon. Desse vert uendra. Kommunal påslag vert sett til 
kr 12. 

c. Osterøy kommune vedtek avfallsgebyr i tråd med vedlagte prismatrise i 
dokumentet: Renovasjonsgebyr Osterøy kommune 2018. 

5. Satsane for foreldrebetaling i barnehage vert halde i samsvar med statlege føringar i 
statsbudsjettet (maksimalpris). 

6. Betalingssatsane for Skulefritidsordning (SFO) vert slik: 
d. Mindre enn 9 timar veke                     kr.1 395 (uendra) 
e. 9-15 timar veke                              kr.1 695 (uendra) 
f. Meir enn 15 timar veke                              kr.1 995 (uendra) 

7. Brukarbetaling for kulturskulen vert sett til kr 4 300 pr år (uendra) 
8. Husleige i kommunale bygg for løpande avtalar vert auka tilsvarande endringa i 

konsumprisindeks sidan siste regulering, så langt  anna ikkje følgjer av tidlegare vedtak i 
heradsstyret eller lov/føresegn. Ved inngåing av nye leigeavtalar vert husleiga tilpassa 
marknadspris. 

9. Låneopptak (nye lån) til finansiering av investeringsprosjekt budsjettert i 2018 vert kr 
111,45 millionar, herav sjølvkostlån kr 32,8 millionar. 

10. Låneopptak til formidlingslån (Husbanken) vert sett til kr 8 millionar 
11. Heradsstyret vedtek gjeldande låneportefølje for Osterøy kommune som følgjer som 

vedlegg til saka. Alle låna i portefølja kan verte refinansiert i 2017 og 2018. Rådmannen 
står fritt til å betale budsjetterte avdrag på dei låna han finn det føremålstenleg, 
uavhengig av opprinneleg vedtak. 

12. Eigedomsskatt vert vidareført på alle eigedomar i Osterøy kommune for 2018. 
g. Eigedomsskattesatsen vert sett til 7 promille (lova sin maksimalsats).   
h. Eigedomsskattesatsen for bustad- og fritidseigedomar vert sett til 3,15 

promille,  jfr. eigedomsskattelova paragraf 12 bokstav a.  
i. Botnfrådrag for bustaddelen på eigedomar vert sett til kr 0. 
j. Det vert nytta formuesverdiar frå Skatteetaten som grunnlag for 

eigedomsskattegrunnlaget for bustadeigedomar der slike verdiar ligg føre 
k. Klagenemnda for eigedomsskatt får kompetanse til å handsama klager etter 

paragraf 19 i eigedoms-skattelova, jfr. paragraf 20 i eigedomsskattelova. 
13. Saker som kan medføra endring av dei vedtekne budsjettrammene skal leggjast fram for 

formannskap/heradsstyre til avgjerd før tiltak vert sett i verk. 
14. Rådmannen har framleis fullmakt til å gjera unntak i særskilde høve. I slike høve skal 



 

 

formannskapet/heradsstyret snarast orienterast om dette. 
15. Budsjettoverskridingar skal dekkast innan eige budsjettområde. 
16. Budsjettramma til Kyrkjeleg Fellesråd vert sett til kr 5,3 millionar inkl kommunal 

tenesteyting. 

Generelt:  

Ordføraren får fullmakt til å godkjenna budsjettframlegg med tekstdel før offentleg utlegging, 
samt språkmessige og formmessige endringar og innarbeiding av vedtak i teksten. 

   

   

22.11.2017 FORMANNSKAPET 

 

Sektorleiar for Helse, omsorg og sosial gav ei utgreiing om budsjettet for sektoren i 2018.  
 
Det vart halde pause i drøftingane med gruppemøte mellom Venstre og FRP frå kl. 16.02 - kl. 16.08.  
 
Verbalforslag:  
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "Ordninga med salg av økonomitenester til Modalen 
kommune vert avslutta så snart dette let seg gjennomføra. Inndekninga vert å finna innafor ramma 
til "rådmann og stab". 
 
Framlegget var satt fram som verbalforslag til heraddstyret.  
 
Jon F. Blichfeldt, MDG, gjorde slik framlegg: "Osterøy kommune melder seg inn i Transparency 
International om administrasjonen finn økonomisk handlingsrom til dette." 
 
Framlegget var satt fram som verbalforslag til heradsstyret.  
 
Jon F. Blichfeldt, MDG, gjorde slik framlegg: "Osterøy kommune skal arbeide for å redusere innkjøp 
av eingongsmateriell i dei einingane ein har alternative løysingar." 
 
Framlegget var satt fram som verbalforslag til heradsstyret.  
 
Avgift på oppdrettsfisk: 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slik framlegg: "Ny avgift på oppdrettsfisk vert teke ut av 
økonomiplanen." 
 
AVRØYSTING 
Framlegget vart samrøystes vedteke.   
 
Lærarstillingar:  
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "Dei to ekstra lærarstillingane ved Osterøy 
ungdomsskule vert vidareført. Midlar til å dekka inn dei to ekstra lærarstillingane ved Osterøy 
ungdosmsskule vert overført frå budsjettramma til sektoren Helse, omsorg og sosial til sektoren 



 

 

Oppvekst, undervisning og kultur." 
 
Kjersti Vevatne, V, gjorde slikt framlegg: "Ei ekstra lærarstilling ved Osterøy ungdomsskule vert 
vidareført. Midlar til å dekka ei ekstra lærarstilling ved Osterøy ungdosmsskule vert overført frå 
budsjettramma til sektoren Helse, omsorg og sosial til sektoren Oppvekst, undervisning og kultur." 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting  
 
Rådmannen sitt framlegg:                2 røyster (2FRP) 

Johannes Bysheim sitt framlegg:    4 røyster (1MDG, 2AP, 1KRF) 

Kjersti Vevatne sitt framlegg:          3 røyster (1V, 1SP, 1uavh.)  

Det vart halde pause i drøftingane med gruppemøte mellom Venstre og KRF frå kl. 16.45 - kl.16.54.  
 
 
Helse, omsorg og sosial: 
Kjersti Vevatne, V, gjorde slikt framleg på vegne av Venstre og KRF: "2 millionar vert sett av frå 
disposisjonsfondet til utvikling og omstillingstiltak innan sektoren Helse, omsorg og sosial. 
Prosjektplan skal leggast fram for heradsstyret for endeleg godkjenning. Det skal rapporterast om 
framdrift kvart tertial." 
 
Framlegget vart trekt før avrøysting.  
 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "5 millionar vert teke ut av ramma til sektoren Helse, 
omsorg og sosial. Desse pengane skal setjast av til tiltak innan Helse, omsorg og sosial som vil 
medføra framtidig reduserte driftskostnadar. Tildelingar av midlar frå denne potten skal styrast av 
heradsstyret. For å få tildelt midlar må sektoren legga fram ei sak, der ein spesifiserer tiltak, kostnad, 
forventa innsparing og tidsramme for gjennomføring. Det skal i ettertid rapporterast på framdrift og 
måloppnåing. Midlane kan ikkje nyttast i andre sektorar, utan politisk vedtak om dette." 
 
Framlegget vart trekt før avrøysting.  
 
Johannes Bysheim, AP,  gjorde slikt framlegg: "1,5 millionar vert teke ut av ramma til HOS. Desse 
pengane skal setjast av til tiltak innan HOS som vil medføra framtidig reduserte driftskostnadar. 
Tildelingar av midlar frå denne potten skal styrast av HS. For å få tildelt midlar må sektoren legga 
fram ei sak, der ein spesifiserer tiltak, kostnad, forventa innsparing og tidsramme for gjennomføring. 
Det skal i ettertid rapporterast på framdrift og måloppnåing. Midlane kan ikkje nyttast i andre 
sektorar, utan politisk vedtak om dette." 
 
AVRØYSTING 
 
Rådmannen sitt framlegg:                 6 røyster (2FRP, 1SP, 1MDG, 1V, 1uavh.) 
Johannes Bysheim sitt framlegg:     3 røyster (2AP, 1KRF) 
 
 
Investeringsbudsjett 
 
Hjalti Heimir Gislason, uavhengig, gjorde slikt framlegg: "Endring Investeringsoversyn 



 

 

(budsjettskjema 2B) - «Kritiske prosjekt, samt prosjekt som pågår: Ny barnehage Vågenessvingen 
Valestrand - førebuande arbeid» vert endra til «Ny barnehage Valestrand - førebuande arbeid»."  
 
AVRØYSTING 
 
Rådmannen sitt framlegg:             1 røyst (1SP) 
 
Hjalti H. Gislason sitt framlegg:    8 røyster (1KRF, 2FRP, 2AP, 1MDG, 1V, 1uavh.)  
 
 
Hjalti H. Gislason, uavhengig, gjorde slikt framlegg: "Endring i investeringsoversyn (budsjettskjema 
2B) - «Kritiske prosjekt, samt prosjekt som pågår»: «Forprosjekt framtidig gravplassløysing» utgår". 
 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg:               2 røyster (2FRP) 
Hjalti H. Gislasons sitt framlegg:    7 røyster (1KRF, 2AP, 1MDG, 1SP 1V, 1uavh.)  
 
Hjalti H. Gislason, uavhengig, gjorde slikt framlegg: "Endring i investeringsoversyn (budsjettskjema 
2B) - «Kritiske prosjekt, samt prosjekt som pågår»: Ladestasjonar utgår." 
 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg:              5 røyster (1KRF, 2AP, 1MDG, 1V) 
Hjalti H: Gislason sitt framlegg:     4 røyster (2FRP, 1SP, 1uavh.)  
 
 

FS - 086/17 VEDTAK: 

Formannskapet gav tilråding i samsvar med rådmannens framlegg og med slike endringer som vart 
tilrådd i møtet:  

” Budsjett og økonomiplan 2018-2021 med investeringsplan vert vedteke på grunnlag av 
rådmannen si saksutgreiing til formannskapet inkl budsjett- og økonomiplandokumentet, med 
slike driftsrammer for 2018: 

Midlar til fordeling (frå 1A) 427 998 

  

Rådmannen/stabsseksjonar 57 164 

IKTNH * 5 400 

Oppvekst, undervisning og 
kultur 

183 594 

Helse, omsorg og sosial 182 384 

Miljø og teknikk (eks 
sjølvkost) 

23 431 

Sjølvkostområda 
(gebyrfinansiert) 

-7 800 

  

  

Sum rammeområda inkl. 
sjølvkost 

444 173 



 

 

  

Sentrale postar -20 900 

Lønsreserve 4 725 

Sum skjema 1B 427 998 

  

Meir-/mindreforbruk 0 

 

* Dette er mva-utgift. Den motsvarast av tilsvarande inntekt (mva-kompensasjon) på Sentrale postar. 

 

1. Alle kommunale avgifter, gebyr, betalingssatsar og vederlag vert auka med 3 % frå 
01.01.18 med mindre anna er nemnd særskild i budsjettpremissane, dette vedtaket eller 
andre reglar som fylgjer av lov eller føresegn.  

2. Med verknad frå 01.01.2018 vert gebyr- og avgiftssatsane innan dei tekniske tenestene 
vatn, avlaup, slam, og feiing (sjølvkost) endra/fastsett i tråd med vedlagte dokument: 
Framlegg til gebyr Tekniske tenester 2018 

 

 

3. Gebyrsatsane for tekniske forvaltningstenester vert endra/fastsett frå 1.1.18 i tråd med 
vedlagte dokument: «Gebyrregulativ 2018 Plan-teknisk forvaltning  - framlegg» 

4. Renovasjonsgebyr. 
a. Osterøy kommune vedtek at BIR Privat AS får delegert fullmakt til fakturering 

og innkrevjing av avfallsgebyret på vegne av Osterøy kommune, jfr § 12 i 
Forskrift om handtering av avfall frå hushaldning. 

b. Prisen på renovasjonstenesta for 2018 vert sett ned med 1 %, med unntak av 
eigendelen for levering til gjenvinningsstasjonane og einskilde tenester utanfor 
standard renovasjon. Desse vert uendra. Kommunal påslag vert sett til kr 12. 

c. Osterøy kommune vedtek avfallsgebyr i tråd med vedlagte prismatrise i 
dokumentet: Renovasjonsgebyr Osterøy kommune 2018. 

5. Satsane for foreldrebetaling i barnehage vert halde i samsvar med statlege føringar i 
statsbudsjettet (maksimalpris). 
6. Betalingssatsane for Skulefritidsordning (SFO) vert slik: 

d. Mindre enn 9 timar veke                     kr.1 395 (uendra) 
e. 9-15 timar veke                              kr.1 695 (uendra) 
f. Meir enn 15 timar veke                              kr.1 995 (uendra) 

7. Brukarbetaling for kulturskulen vert sett til kr 4 300 pr år (uendra) 
8. Husleige i kommunale bygg for løpande avtalar vert auka tilsvarande endringa i 

konsumprisindeks sidan siste regulering, så langt  anna ikkje følgjer av tidlegare vedtak i 
heradsstyret eller lov/føresegn. Ved inngåing av nye leigeavtalar vert husleiga tilpassa 
marknadspris. 

9. Låneopptak (nye lån) til finansiering av investeringsprosjekt budsjettert i 2018 vert kr 
111,45 millionar, herav sjølvkostlån kr 32,8 millionar. 

10. Låneopptak til formidlingslån (Husbanken) vert sett til kr 8 millionar 
11. Heradsstyret vedtek gjeldande låneportefølje for Osterøy kommune som følgjer som 

vedlegg til saka. Alle låna i portefølja kan verte refinansiert i 2017 og 2018. Rådmannen 



 

 

står fritt til å betale budsjetterte avdrag på dei låna han finn det føremålstenleg, 
uavhengig av opprinneleg vedtak. 

12. Eigedomsskatt vert vidareført på alle eigedomar i Osterøy kommune for 2018. 
g. Eigedomsskattesatsen vert sett til 7 promille (lova sin maksimalsats).   
h. Eigedomsskattesatsen for bustad- og fritidseigedomar vert sett til 3,15 

promille,  jfr. eigedomsskattelova paragraf 12 bokstav a.  
i. Botnfrådrag for bustaddelen på eigedomar vert sett til kr 0. 
j. Det vert nytta formuesverdiar frå Skatteetaten som grunnlag for 

eigedomsskattegrunnlaget for bustadeigedomar der slike verdiar ligg føre 
k. Klagenemnda for eigedomsskatt får kompetanse til å handsama klager etter 

paragraf 19 i eigedoms-skattelova, jfr. paragraf 20 i eigedomsskattelova. 
13. Saker som kan medføra endring av dei vedtekne budsjettrammene skal leggjast fram for 

formannskap/heradsstyre til avgjerd før tiltak vert sett i verk. 
14. Rådmannen har framleis fullmakt til å gjera unntak i særskilde høve. I slike høve skal 

formannskapet/heradsstyret snarast orienterast om dette. 
15. Budsjettoverskridingar skal dekkast innan eige budsjettområde. 
16. Budsjettramma til Kyrkjeleg Fellesråd vert sett til kr 5,3 millionar inkl kommunal 

tenesteyting. 

Generelt:  

Ordføraren får fullmakt til å godkjenna budsjettframlegg med tekstdel før offentleg utlegging, samt 
språkmessige og formmessige endringar og innarbeiding av vedtak i teksten. 

 

13.12.2017 HERADSSTYRET 

 
Til møtet vart uttale frå Ungdomsrådet delt ut. 
------------------------------------- 
 
 
Ordføraren gjorde merksam på følgjande: 
- skatt på oppdrettsfisk vart teke ut ved formannskapet si handsaming 22.11.17.  
- premieavviket, (pensjonskostnader) med utgiftsføring over dei neste 7 åra , ligg inne i 
økonomiplanen. 
- pengar til disposisjonsfond er sett av med ein sum for kvart år i økonomiplanperioden. 
---------------------------------- 
 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 16.55 - kl. 17.20 med gruppemøte for AP, for FRP og for V og 
H. 
--------------------------------- 
Det vart halde ny pause i drøftingane frå kl. 17.20 - kl. 17.40 med gruppemøte for AP og H. 
-------------------------------- 
 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slike framlegg:  
1. "Ordninga med salg av økonomiteneste til Modalen kommune vert avslutta så snart dette let seg 
gjennomføra. Inndekninga vert å finna innafor ramma til «rådmann og stab». " 



 

 

 
2. "For å sikra at det politiske miljø skal vera orientert om planar, tiltak og resultat i arbeidet med å 
redusera dei framtidige driftskostnadane innan helse, omsorg og sosial skal det leggast fram 
orienteringar for formannskapet, der ein spesifiserer tiltak, kostnad, forventa innsparing og 
tidsramme for gjennomføring av ulike prosjekt. Det skal i ettertid rapporterast på framdrift og 
måloppnåing." 
 
3. "Ein ser det som svært viktig at Osterøy kommune, gjennom samarbeid med andre kommunar 
søkjer å møta dei oppgåvene som ligg på kommunen i dag og i framtida på best mogeleg måte. Det 
er naudsynt å sikra gode tenester, kompetanse og kapasitet i alle sektorar. Samstundes må det vera 
eit mål å oppnå gode tenester til ein kostnad som er innafor dei økonomiske rammene kommune rår 
over. 
Heradsstyret ber rådmannen om aktivt og breitt å søkja samarbeid med andre kommunar. 
Rådmannen kjem attende til formannskapet med ei orientering om kva område det vil vera naturleg 
å søkja samarbeid på." 
 
Framlegg 3 blei trekt før avrøysting. 
 
Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg: "Heradstyret ber rådmannen gå i dialog/tinging med 
andre kommunar for å kunne opprette felles eller verte medlem i allereie eksisterande 
interkommunale tenester (IKS). Målet med arbeidet skal ei styrking av dei ulike fagmiljøa, betring av 
tenestetilbodet for innbyggarane og til ein kostnad som er i tråd med kommunen sine økonomiske 
rammer framover. Rådmannen står fritt til å finne aktuelle område å samarbeide på, og kjem attende 
til formannskapet med dette som eiga sak. Døme på aktuelle tenester som kan inngå i 
interkommunale samarbeid kan likevel være: tekniske tenester, landbruk og skogbrukstenester, 
planavdeling, barnevern (familiens hus) med meir." 
 
Ordføraren gjorde på vegner av KRF, V, H, SP og MDG slike framlegg:  1. "For 2018 vert det sett av 2,5 
mill. kroner til konkrete, målbare tiltak for effektivisering, utvikling og omstilling innan sektor for 
helse, omsorg og sosial. Tiltaka skal i hovudsak nytta faglege ressursar utanfor ordinær drift og skal 
legga grunnlaget for ei framtidsretta planlegging innan sektoren. 
Tiltaka skal finansierast av midlar frå kommunen sitt disposisjonsfond.” 
 
2. ”Heradstyret ber rådmannen identifisera og utvikla område for samarbeid med andre kommunar 
for å sikra eit betre og breiare tilbod til innbyggjarane for framtida.” 
 
Jon Flydal Blichfeldt, MDG, gjorde slike framlegg: 1. "Osterøy kommune melder seg inn i 
Transparency International om administrasjonen finn økonomisk handlingsrom til dette." 
 
2. "Osterøy kommune skal arbeide for å redusere innkjøp av eingongsmateriell av ikkje-nedbrytbart 
materiale i dei einingane ein har alternative løysingar." 
 
Kjersti Vevatne, V, gjorde slikt framlegg: "For å sikra eit betre og breiare tilbod til innbyggjarane for 
framtida, ber Heradsstyret Rådmannen gjenoppta drøfting om kommunesamanslåing med Bergen 
kommune." 
 
------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 18.50 - kl. 18.55 med gruppemøte for AP og FRP. Deretter 
vart det  halde ny pause frå kl. 19.00 - kl.19.10 med  gruppemøte for FRP. 
------------------------------------- 
 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "Dei to ekstra lærarstillingane ved OUS vert vidareført. 



 

 

Midlar til å dekka inn dei to ekstra lærarstillingane ved Osterøy ungdomsskule vert finansiert 
gjennom redusert avsetning til ubundne avsetningar. Ramma vidare i økonomiplanperioden vert 
justert i samsvar me dette." 
------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 19.30 - kl. 19.40 med gruppemøte for FRP,  for KRF, H,V,SP 
og MDG og for AP. 
------------------------------------- 
 
Ordføraren gjorde slikt framlegg: "To ekstra læararstillingar ved OUS vert vidareført for 2018. Desse 
vert finansiert ved redusert avsetning til disposisjonsfond. For 2018 vert det sett av 2,5 mill. kroner til 
konkrete, målbare tiltak for effektivisering, utvikling og omstilling innan sektor for helse, omsorg og 
sosial. Tiltaka skal i hovudsak nytta faglege ressursar utanfor ordinær drift og skal legga grunnlaget 
for ei framtidsretta planlegging innan sektoren. Tiltaka skal finansierast av midlar frå kommunen sitt 
disposisjonsfond." 
------------------------------------- 
Deretter vart det halde møte for gruppeleiarane kl. 19.40 - kl. 19.45.  
 
Deretter var det halde gruppemøte frå kl. 19.45 - kl. 19.55 for AP og FRP. 
-------------------------------------- 
 
Johannes Bysheim, AP, trekte sitt framlegg om interkommunalt samarbeid. 
-------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 20.00 - kl. 20.05 med gruppemøte for FRP. 
 
Det vart halde ny pause i drøftingane frå kl. 20.20 - kl. 20.30 med gruppemøte for KRF, H og V. 
------------------------------------- 
 
AVRØYSTING 
Jon F. Blichfeldt sitt framlegg  1       -       vedteke med 17 røyster (2MDG,1V,2SP,4KRF,7AP,1FRP)-       
                                                                                      mot 10  røyster (4H,1AP,5FRP) 
 
Jon F. Blichfeldt sitt framlegg 2        - vedteke med 21 røyster (2MDG,1V,2SP,4KRF,4H,8AP) -  
                                                                                       mot 6 røyster (6FRP) 
 
Johannes Bysheim sitt framlegg 1   -        samrøystes vedteke 
 
Johannes  Bysheim sitt framlegg 2  -     vedteke med 17 røyster  (8AP, 6FRP,3H)  
                       mot 10 røyster (4KRF, 2SP,1V,1H,2MDG) 
AVRØYSTING  
alternativ avrøysting (interkommunalt samarbeid) 
 
ALf T. Mortensen sitt framlegg  -  14 røyster (8AP,6FRP) 
 
Felles framlegg    -  13 røyster (4KRF,4H,2SP,1V,2MDG) 
 
Kjersti Vevatne sitt framlegg  -   fall med 23 røyster (4KRF,2MDG,2SP,6FRP,8AP,3H)      
                                                                              mot 3 røyster (1V,2H) 
 
Alternativ avrøysting (lærarstillingar/omstilling HOS) 
Felles framlegg frå KRF,H,SP,V og MDG:   - 13 røyster (4KRF, 4H,2SP,1V,2SP) 
AP/FRP sitt framlegg:                                             -  14 røyster (6FRP,8AP) 
---------------------------------------------- 



 

 

Investeringsbudsjettet:  
Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg:  1. "Underpunkt - Valestrand/Hauge skule, utbygging - 
tilbygg - Nybygg 
Tekst vert endra til :Valestrand skule - utbygging - tilbygg -nybygg: Ramme vert justert til 3 mill, for 
2018 for oppstart og gjennomføring av forprosjekt/ mogeleg oppstart av prosjektet. Ramme for 
investeringsbudsjettet vert justert tilsvarande." 
 
2. "Forprosjekt- ombygging/utbygging/nybygging av omsorgsleiligheter/ omsorg + leiligheter. 3 
millioner vert lagt til i investeringsbudsjettet for 2018. Ramme for investeringsbudsjettet vert justert 
tilsvarande." 
 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "Oppgradering av Hetlevikhuset i Haus utgår. Det vert 
vurdert riving av bygget, og ny bruk av tomten til eigna føremål." 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting 
Alf T. Mortensen sitt framlegg 1 - 21 røyster (8AP,6FRP,4H,1V,2MDG) 
Rådmannen sitt framlegg  - 6 røyster (4KRF,2SP) 
 
Alf T. Mortensen sitt framlegg 2 - 15 røyster (6FRP,8AP,1KRF) 
Rådmannen sitt framlegg  - 12 røyster (3KRF,1V,2SP,2MDG,4H) 
 
Johannes Bysheim sitt framlegg               - samrøystes 
Rådmannen sitt framlegg  - 0 røyster 
 
AVRØYSTING - endeleg 
Formannskapet sitt framlegg med slike  
endringar som vedteke i møtet              - samrøystes 
 

HS - 070/17 VEDTAK: 

” Budsjett og økonomiplan 2018-2021 med investeringsplan vert vedteke på grunnlag av 
rådmannen si saksutgreiing til formannskapet inkl budsjett- og økonomiplandokumentet, 
formannskapet si tilråding og med slike driftsrammer for 2018 og med slike endringar som vedteke 
i møtet 13.12.17: 

Midlar til fordeling (frå 1A) 428 648 

  

Rådmannen/stabsseksjonar 57 164 

IKTNH * 5 400 

Oppvekst, undervisning og 
kultur 

183 594 

Helse, omsorg og sosial 183 034 

Miljø og teknikk (eks 
sjølvkost) 

23 431 

Sjølvkostområda 
(gebyrfinansiert) 

-7 800 

  

  



 

 

Sum rammeområda inkl. 
sjølvkost 

444 823 

  

Sentrale postar -20 900 

Lønsreserve 4 725 

Sum skjema 1B 428 648 

  

Meir-/mindreforbruk 0 

* Dette er mva-utgift. Den motsvarast av tilsvarande inntekt (mva-kompensasjon) på Sentrale postar. 

 

1. Alle kommunale avgifter, gebyr, betalingssatsar og vederlag vert auka med 3 % frå 01.01.18 
med mindre anna er nemnd særskild i budsjettpremissane, dette vedtaket eller andre reglar 
som fylgjer av lov eller føresegn.  

2. Med verknad frå 01.01.2018 vert gebyr- og avgiftssatsane innan dei tekniske tenestene vatn, 
avlaup, slam, og feiing (sjølvkost) endra/fastsett i tråd med vedlagte dokument: Framlegg til 
gebyr Tekniske tenester 2018 

 

3. Gebyrsatsane for tekniske forvaltningstenester vert endra/fastsett frå 1.1.18 i tråd med 
vedlagte dokument: «Gebyrregulativ 2018 Plan-teknisk forvaltning  - framlegg» 
 

4. Renovasjonsgebyr. 
a. Osterøy kommune vedtek at BIR Privat AS får delegert fullmakt til fakturering 

og innkrevjing av avfallsgebyret på vegne av Osterøy kommune, jfr § 12 i 
Forskrift om handtering av avfall frå hushaldning. 

b. Prisen på renovasjonstenesta for 2018 vert sett ned med 1 %, med unntak av 
eigendelen for levering til gjenvinningsstasjonane og einskilde tenester utanfor 
standard renovasjon. Desse vert uendra. Kommunal påslag vert sett til kr 12. 

c. Osterøy kommune vedtek avfallsgebyr i tråd med vedlagte prismatrise i 
dokumentet: Renovasjonsgebyr Osterøy kommune 2018. 

5. Satsane for foreldrebetaling i barnehage vert halde i samsvar med statlege føringar i 
statsbudsjettet (maksimalpris). 

6. Betalingssatsane for Skulefritidsordning (SFO) vert slik: 
d. Mindre enn 9 timar veke                     kr.1 395 (uendra) 
e. 9-15 timar veke                                     kr.1 695 (uendra) 
f. Meir enn 15 timar veke                       kr.1 995 (uendra) 

 
g. Brukarbetaling for kulturskulen vert sett til kr 4 300 pr år (uendra) 

 
7. Husleige i kommunale bygg for løpande avtalar vert auka tilsvarande endringa i 

konsumprisindeks sidan siste regulering, så langt  anna ikkje følgjer av tidlegare vedtak i 
heradsstyret eller lov/føresegn. Ved inngåing av nye leigeavtalar vert husleiga tilpassa 
marknadspris. 
 

8. Låneopptak (nye lån) til finansiering av investeringsprosjekt budsjettert i 2018 vert kr 
111,45 millionar, herav sjølvkostlån kr 32,8 millionar. 
 

9. Låneopptak til formidlingslån (Husbanken) vert sett til kr 8 millionar. 



 

 

 
10. Heradsstyret vedtek gjeldande låneportefølje for Osterøy kommune som følgjer som 

vedlegg til saka. Alle låna i portefølja kan verte refinansiert i 2017 og 2018. Rådmannen 
står fritt til å betale budsjetterte avdrag på dei låna han finn det føremålstenleg, 
uavhengig av opprinneleg vedtak. 
 

11. Eigedomsskatt vert vidareført på alle eigedomar i Osterøy kommune for 2018. 
h. Eigedomsskattesatsen vert sett til 7 promille (lova sin maksimalsats).   
i. Eigedomsskattesatsen for bustad- og fritidseigedomar vert sett til 3,15 

promille,  jfr. eigedomsskattelova paragraf 12 bokstav a.  
j. Botnfrådrag for bustaddelen på eigedomar vert sett til kr 0. 
k. Det vert nytta formuesverdiar frå Skatteetaten som grunnlag for 

eigedomsskattegrunnlaget for bustadeigedomar der slike verdiar ligg føre 
l. Klagenemnda for eigedomsskatt får kompetanse til å handsama klager etter 

paragraf 19 i eigedoms-skattelova, jfr. paragraf 20 i eigedomsskattelova. 
12. Saker som kan medføra endring av dei vedtekne budsjettrammene skal leggjast fram for 

formannskap/heradsstyre til avgjerd før tiltak vert sett i verk. 
13. Rådmannen har framleis fullmakt til å gjera unntak i særskilde høve. I slike høve skal 

formannskapet/heradsstyret snarast orienterast om dette. 
14. Budsjettoverskridingar skal dekkast innan eige budsjettområde. 
15. Budsjettramma til Kyrkjeleg Fellesråd vert sett til kr 5,3 millionar inkl kommunal 

tenesteyting. 

Tilleggsspunkt vedtekne i heradsstyret: 

Ordninga med salg av økonomiteneste til Modalen kommune vert avslutta så snart dette let seg 
gjennomføra. Inndekninga vert å finna innafor ramma til "rådmann og stab. 
 
For å sikra at det at det politiske miljø skal vera orientert om planar, tiltak og resultat i arbeidet 
med å redusera dei framtidige driftskostnadane innan helse, omsorg og sosial skal det leggast fram 
orienteringar for formannskapet, der ein spesifiserer tiltak, kostnad, forventa innsparing og 
tidsramme for gjennomføring av ulike prosjekt. Det skal i ettertid rapporterast på framdrift og 
måloppnåing. 
 
Heradstyret ber rådmannen gå i dialog/tinging med andre kommunar for å kunne opprette felles 
eller verte medlem i allereie eksisterande interkommunale tenester (IKS). Målet med arbeidet skal 
ei styrking av dei ulike fagmiljøa, betring av tenestetilbodet for innbyggarane og til ein kostnad 
som er i tråd med kommunen sine økonomiske rammer framover. Rådmannen står fritt til å finne 
aktuelle område å samarbeide på, og kjem attende til formannskapet med dette som eiga sak. 
Døme på aktuelle tenester som kan inngå i interkommunale samarbeid kan likevel være: tekniske 
tenester, landbruk og skogbrukstenester, planavdeling, barnevern (familiens hus) med meir. 
 
Dei to ekstra lærarstillingane ved OUS vert vidareført. Midlar til å dekka inn dei to ekstra 
lærarstillingane ved Osterøy ungdomsskule vert finansiert gjennom redusert avsetning til ubundne 
avsetningar. Ramma vidare i økonomiplanperioden vert justert i samsvar me dette. 
 
Osterøy kommune melder seg inn i Transparency International om administrasjonen finn 
økonomisk handlingsrom til dette. 
 
 



 

 

Osterøy kommune skal arbeide for å redusere innkjøp av eingongsmateriell av ikkje-nedbrytbart 
materiale i dei einingane ein har alternative løysingar. 
 
 
Investeringsbudsjettet: 
 
Underpunkt - Valestrand/Hauge skule, utbygging - tilbygg - nybygg 
Tekst vert endra til :Valestrand skule - utbygging - tilbygg -nybygg: Ramme vert justert til 3 mill, for 
2018 for oppstart og gjennomføring av forprosjekt/ mogeleg oppstart av prosjektet. Ramme for 
investeringsbudsjettet vert justert tilsvarande." 
 
 
Forprosjekt- ombygging/utbygging/nybygging av omsorgsleiligheter/ omsorg + leiligheter. 3 
millioner vert lagt til i investeringsbudsjettet for 2018. Ramme for investeringsbudsjettet vert 
justert tilsvarande. 
 
Hetlevikhuset i Haus: 
Oppgradering av huset utgår. Det vert vurdert riving av bygget, og ny bruk av tomten til eigna 
føremål. 
 
 
Generelt:  

Ordføraren får fullmakt til å godkjenna budsjettframlegg med tekstdel før offentleg utlegging, samt 
språkmessige og formmessige endringar og innarbeiding av vedtak i teksten." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

------------------------------------------------------------ 

Etter sak 070/17 vart det halde i pause i drøftingane frå kl. 21.15 – kl. 22.00 med samling og 

matservering i kantina. Audun Mosevoll fekk permisjon etter sak 070/17 og gjekk frå møtet i pausen. 

Tone Mjelde, AP, kom til møtet i pausen – 26 medlemmer/varamedlemmer til stades. 

------------------------------------------------------------- 

 

 

071/17: Innføring av feie- og tilsynsgebyr for fritidsbustader og hytter med eldstad 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Det vert frå 2018 innført feie- og tilsynsgebyr for fritidsbustader og hytter med eldstad.» 

 



 

 

    

08.11.2017 FORMANNSKAPET 

 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg  - samrøystes tilrådd 
 

FS - 080/17 VEDTAK: 

Innstilling til vedtak i heradsstyret: 

«Det vert frå 2018 innført feie- og tilsynsgebyr for fritidsbustader og hytter med eldstad.» 

 

 

13.12.2017 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 071/17 VEDTAK: 

«Det vert frå 2018 innført feie- og tilsynsgebyr for fritidsbustader og hytter med eldstad.» 

 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

072/17: Budsjettjustering 2017 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

Lønsreserven for 2017 kr 5 millionar vert fordelt slik på sektorrammene: 

· Rådmannen/stabsseksjonar                    kr    500 000 
· Helse, omsorg og sosial                            kr 2 000 000 
· Oppvekst, undervisning og kultur          kr 2 200 000 



 

 

· Miljø og teknikk                                         kr    200 000 

 

Budsjettert avdrag 2017 vert redusert frå kr 17,5 millionar til kr 16,7 millionar 

 

Grunna prosjekt/tiltak som vist i saksframlegget vert sektorrammene justert slik, med motpost kr 
458 000 i auka inntekt mva-kompensasjon på Sentrale postar i budsjettskjema 1B: 

 

Rådmannen/stab           auke kr 380 000 

Miljø og teknikk            auke kr   78 000 

 

   

   

13.12.2017 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 072/17 VEDTAK: 

"Lønsreserven for 2017 kr 5 millionar vert fordelt slik på sektorrammene: 

· Rådmannen/stabsseksjonar                    kr    500 000 
· Helse, omsorg og sosial                            kr 2 000 000 
· Oppvekst, undervisning og kultur          kr 2 200 000 
· Miljø og teknikk                                         kr    200 000 

Budsjettert avdrag 2017 vert redusert frå kr 17,5 millionar til kr 16,7 millionar 

Grunna prosjekt/tiltak som vist i saksframlegget vert sektorrammene justert slik, med motpost kr 
458 000 i auka inntekt mva-kompensasjon på Sentrale postar i budsjettskjema 1B: 

Rådmannen/stab           auke kr 380 000 

Miljø og teknikk             auke kr   78 000." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

073/17: Fritak for eigedomsskatt 



 

 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Eigedom 96/77 tilhøyrande Fjordslottet eigedom AS får fritak for eigedomsskatt med heimel i 
eigedomsskattelova § 7, bokstav b. 

Eigedom 106/9 m.m. tilhøyrande Møllehuset AS får fritak for eigedomsskatt med heimel i 
eigedomsskattelova § 7, bokstav b. 

 

   

   

13.12.2017 HERADSSTYRET 

Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt felles framlegg: "Eigedom 96/77 tilhøyrande Fjordslottet eigedom 
AS får delvis fritak for eigedomsskatt med heimel i eigedomsskattelova § 7, bokstav b. Fritaket gjeld 
hovudbygningen. 
 
Eigedom 106/9 m.m. tilhøyrande Møllehuset AS får fritak for eigedomsskatt med heimel i 
eigedomsskattelova § 7, bokstav b." 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting 
Rådmannen sitt framlegg  - ingen røyster 
Fellesframlegg                 - samrøystes  
 

HS - 073/17 VEDTAK: 

"Eigedom 96/77 tilhøyrande Fjordslottet eigedom AS får delvis fritak for eigedomsskatt med 
heimel i eigedomsskattelova § 7, bokstav b. Fritaket gjeldt hovudbygningen. 
 
Eigedom 106/9 m.m. tilhøyrande Møllehuset AS får fritak for eigedomsskatt med heimel i 
eigedomsskattelova § 7, bokstav b." 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

074/17: Øyeblikkeleg hjelp døgntilbod- ØHD 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Ein rår formannskapet til å gje slik innstilling til vedtak i heradstyret: 

«Osterøy kommune seier opp Særavtalen om kommunalt øyeblikkeleg hjelp døgntilbod i 
Nordhordland. Når særavtalen er sagt opp kan kommunen gå i drøftingar med Haraldsplass 



 

 

diakonale sjukehus AS om øyeblikkeleg hjelp døgntilbod der.» 

 

   

03.05.2017 FORMANNSKAPET 

Rita Tveiten, AP,  bad om vurdering av gildskap for seg som medlem i styret for Helsehuset - ho tok 
ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap - 8 medlemmer/varamedlemmer til stades. 

Rita Tveiten vart samrøystes kjend ugild i saka. Vedtaket vart gjort i medhald av fvl. § 6, 2. ledd .... 
Likeså er han ugild når andre særegne forhold foreligger som er egnet til å svekke tilliten til hans 
upartiskhet, blant annet skal legges vekt på om  avgjørelsen i saken kan innebære særlig fordel, tap 
eller ulempe for ham selv eller noen som han har nær personlig tilknytning til...  ." 

------------------------------------ 

8 medlemmer/varamedlemmer til stades. 

Hjalti H. Gislason, uavh., gjorde slikt framlegg: "Osterøy kommune gjer ingen endring i Særavtalen om 
kommunalt ØHD i Nordhordland." 

Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "Saka vert utsett til etter ferien." 

AVRØYSTING - utsetjing 

Framlegget fall med 6 røyster (1KRF, 2FRP, 1MDG,1SP, 1 uavh.) mot 2 røyster 

                                                                                                                       (1AP,1H) 

AVRØYSTING 

Alternativ avrøysting 

Rådmannen sitt framlegg   -  7 røyster (1KRF,2FRP,1AP,1MDG,1H,1SP) 

Hjalti H. Gislason sitt framlegg -                 1 røyst (1uavh.) 

 

FS - 031/17 VEDTAK: 

Innstilling til vedtak i heradstyret: 

«Osterøy kommune seier opp Særavtalen om kommunalt øyeblikkeleg hjelp døgntilbod i 
Nordhordland. Når særavtalen er sagt opp kan kommunen gå i drøftingar med Haraldsplass 
diakonale sjukehus AS om øyeblikkeleg hjelp døgntilbod der.» 

 



 

 

10.05.2017 HERADSSTYRET 

Rita Tveiten, AP,  bad om vurdering av gildskap for sitt vedkomande som styremedlem i Region 
NordhordlandHelsehus IKS (RNHI)- ho tok ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap - Sissel M. 
Romslo, AP,  møtte som vara - 27 medlemmer/varamedlemmer til stades. 

Ordføraren viste til at Helsehuset  v/styret ikkje er part i denne saka. 

AVRØYSTING - gildskap  

Rita Tveiten, AP, vart kjend ugild i saka med 26 røyster mot 1 røyst. Vedtaket vart gjort i medhald av 
fvl. § 6, 2. ledd .... Likeså er han ugild når andre særegne forhold foreligger som er egnet til å svekke 
tilliten til hans upartiskhet, blant annet skal legges vekt på om  avgjørelsen i saken kan innebære 
særlig fordel, tap eller ulempe for ham selv eller noen som han har nær personlig tilknytning til...  ." 

Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "Saka vert utsett til etter sommarferien for meir 
utgreiing av spørsmål knytt til ei eventuell flytting av ØHD-tilbodet til Haraldsplass." 

------------------------------------------ 

Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 18.20 - kl. 18.30 med gruppemøte for FRP og for KRF og V. 

------------------------------------------ 

 

AVRØYSTING - utsetjing 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

HS - 031/17 VEDTAK: 

"Saka vert utsett til etter sommarferien for meir utgreiing av spørsmål knytt til ei eventuell flytting 
av ØHD-tilbodet til Haraldsplass." 

 

 

08.11.2017 FORMANNSKAPET 

Rita Tveiten, AP,  bad om vurdering av gildskap for sitt vedkomande som styremedlem i Region 
NordhordlandHelsehus IKS (RNHI)- ho tok ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap - 8 
medlemmer/varamedlemmer til stades. 

Ordføraren viste til at ho vart kjend ugild ved tidlegare handsaming av saka. 

AVRØYSTING - gildskap  



 

 

Rita Tveiten, AP, vart samrøystes kjend ugild i saka. Vedtaket vart gjort i medhald av fvl. § 6, 2. ledd 
.... Likeså er han ugild når andre særegne forhold foreligger som er egnet til å svekke tilliten til hans 
upartiskhet, blant annet skal legges vekt på om  avgjørelsen i saken kan innebære særlig fordel, tap 
eller ulempe for ham selv eller noen som han har nær personlig tilknytning til...  ." 

----------------------------------------- 

Hjalti H. Gislason, uavh., gjorde slikt framlegg: "Osterøy kommune gjer ingen endring i Særavtalen om 
kommunalt ØHD i Nordhordland." 
 
Ordføraren gjorde slikt framlegg: "Saka går til heradsstyret utan tilråding. Innhenting juridisk 
vurdering i saka må liggja ved til heradsstyret." 
 
AVRØYSTING 
Ordføraren sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FS - 081/17 VEDTAK: 

"Saka går til heradsstyret utan tilråding. Innhenta juridisk vurderingi saka må liggja ved til 
heradsstyret." 

 

13.12.2017 HERADSSTYRET 

Rita Tveiten, AP,  bad om vurdering av gildskap for sitt vedkomande som styremedlem i Region 
NordhordlandHelsehus IKS (RNHI)- ho tok ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap - Nina B. Nyheim, 
AP, møtte som vara - 26 medlemmer/varamedlemmer til stades. 

Ordføraren viste til at ho vart kjend ugild ved tidlegare handsamingar av saka. 

AVRØYSTING - gildskap  

Rita Tveiten, AP, vart samrøystes kjend ugild i saka. Vedtaket vart gjort i medhald av fvl. § 6, 2. ledd 
.... Likeså er han ugild når andre særegne forhold foreligger som er egnet til å svekke tilliten til hans 
upartiskhet, blant annet skal legges vekt på om  avgjørelsen i saken kan innebære særlig fordel, tap 
eller ulempe for ham selv eller noen som han har nær personlig tilknytning til...  ." 

--------------------------------------- 
 
Ordføraren  viste til pågåande vurderingar knytt til samarbeid om alternativ legevakt og gjorde slikt 
framlegg: "Saka vert utsett inntil ny legevakt i Arna er avklara." 
 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "Osterøy kommune gjer ingen endring i Særavtalen om 
kommunalt ØHD i Nordhordland." 
 
AVRØYSTING - utsetjing 
Utsetjingsframlegget vart vedteke med 17 røyster (3KRF,2MDG,2SP,4H,6FRP) mot 9 røyster (8AP,1V) 
 

HS - 074/17 VEDTAK: 



 

 

"Saka vert utsett inntil ny legevakt i Arna er avklara." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

075/17: Anmodning om busetting av flyktningar 2018 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Osterøy kommune følgjer  oppmodinga frå IMDI om å busetje 10 flyktningar i 2018.»  

 

   

   

22.11.2017 FORMANNSKAPET 

Alf Terje Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg: "Det vert vedteke at Osterøy kommune ikkje skal 
busetje 10 flyktningar i 2018.» 
 
AVRØYSTING 
Alf Terje Mortensen sitt framlegg:              2FRP  
Rådmannens framlegg til vedtak:                1KRF, 1MDG, 2AP 1V, 1SP, 1uavh.  
 
 

FS - 087/17 VEDTAK: 

Innstilling til heraddstyret:  

«Osterøy kommune følgjer oppmodinga frå IMDI om å busetje 10 flyktningar i 2018.»  

 

 

 

13.12.2017 HERADSSTYRET 

Trude Tomren, MDG, tok opp spørsmål om gildskap for sitt vedkomande som tilsett ved Integrerings- 
og læringssenteret.  
 
AVRØYSTING - gildskap 
Trude Tomren, MDG, vart samrøystes kjend gild, då heradsstyret ikkje fann at det låg føre ugildskap 
etter fvl. § 6, 1. eller 2. ledd. 
 
Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg: "Det vert vedteke at Osterøy kommune ikkje skal busetje 
10 flyktningar i 2018." 
 



 

 

AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting 
Formannskapet sitt framlegg  - 20 røyster (3KRF,2MDG,1V,4H,8AP,2SP) 
Alf T. Mortensen  sitt framlegg               -             6 røyster (6FRP) 
 

HS - 075/17 VEDTAK: 

«Osterøy kommune følgjer  oppmodinga frå IMDI om å busetje 10 flyktningar i 2018.»  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

076/17: Forslag til omorganisering av IKTNH 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

a. IKTNH vert organisert etter kommunelova § 27 innan 31.04.2018 som eit interkommunalt 
samarbeid med eit sams styre. Rådmannen gis mandat til å syte for at naudsynte 
føresegner, avtalar og retningslinjer kjem på plass innan fristen. 

b. Rådmannen gis mynde til å ta inn nye kommunar i samarbeidet. 

 

   

   

08.11.2017 FORMANNSKAPET 

Før formannskapet si handsaming møtte Leiar IKTNH Thomas Rønn-Aar  og gav ei kort orientering om 
verksemda og behovet for endra selskapsorganisering/-form. 
------------------------------------------------ 
 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg - samrøystes tilrådd 
 

FS - 079/17 VEDTAK: 

Innstilling til vedtak i heradsstyret: 

"IKTNH vert organisert etter kommunelova § 27 innan 31.04.2018 som eit interkommunalt 
samarbeid med eit sams styre. Rådmannen gis mandat til å syte for at naudsynte føresegner, 
avtalar og retningslinjer kjem på plass innan fristen. 
 
Rådmannen gis mynde til å ta inn nye kommunar i samarbeidet. 

 



 

 

 

13.12.2017 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 076/17 VEDTAK: 

IKTNH vert organisert etter kommunelova § 27 innan 31.04.2018 som eit interkommunalt 
samarbeid med eit sams styre. Rådmannen gis mandat til å syte for at naudsynte føresegner, 
avtalar og retningslinjer kjem på plass innan fristen. 
a. Rådmannen gis mynde til å ta inn nye kommunar i samarbeidet. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

077/17: Oppstart av planarbeid med planprogram områdeplan Lonevåg planID 

12532015001  

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Osterøy kommune vedtek med dette oppstart av planarbeid for områderegulering 
Lonevåg sentrum, planID 12532015001 med forslag til planavgrensing som i vedlegg. 

2. Framlegg til planprogram vert lagt ut til høyring og offentleg ettersyn i minimum seks 
veker med heimel i plan- og bygningslova (PBL) §§ 12-8 og 12-9.  

3. Osterøy kommune vedtek eit mellombels forbod mot tiltak innanfor planavgrensinga i 
inntil 2 år jf. plan-og bygningslova (PBL) § § 13-1 og 13-2. Mindre tiltak jf PBL § § 20-4 og 
20-5 på bebygd bustadtomt/næringstomt, 20 meter frå kommunal vegmidte og 50 
meter frå fylkesveg, kan gjevast etter nærare vurdering. Eventuelle søknader om løyve 
til tiltak skal til uttale til planavdelinga og vegmynde. Risiko for konflikt med  framtidig 
arealbruk skal vektleggast i slike saker. 

4. Osterøy kommune vedtek oppstart av prosess for oppheving av fylgjande 
reguleringsplanar, jf. plan- og bygningslova (PBL) § 12-14. Desse skal i si heilheit 
opphevast og erstattast av områdeplan Lonevåg når denne vert vedteken:   

1253 2011 005           Mindre reguleringsendring FV 567 Kryss til Kårvika – Lonevåg 

1253 2009 002           Mindre reguleringsendring – Fugledalen – Fotballbane – Lonevåg 

1253 2008 1300          Reguleringsendring Lonevåg sentrum, Gnr. 13, Bnr. 86 og 25 mfl. 

1253 2008 500           Reguleringsendring, Neset gnr. 13 bnr. 223, 170, 171 – Lonevåg 

1253 2008 400          Reguleringsplan Osterøy VGS - Hatland 



 

 

1253 2006 0800           Reguleringsplan Fotballbane Fugledalen – Lonevåg 

1253 504_70          Reguleringsplan FV Hauge- Lonevåg 

1253 504_67          Rv 566 Hp.64 Rolland –Hauge- Hannisdalen bussløyfe i arm til Lonevåg 

1253 504_61          Rymledalen tomtefelt (Rymleheia), Hatland 

1253 504_54b           K. Lerøy Metallindustri A/S – Lonevåg sentrum 

1253 504_54a           Lonevåg sentrum 

1253 504_51_1           Lonevåg – Hatland endring  

1253 504_51           Lonevåg – Hatland 

1253 504_43           Ramberget, Lonevåg 

1253 504_29          Reg. endr. Sjukeheimstomta – Hatland 

1253 504_7          Fossen, Lonevåg med endringar gjort i Heradsstyret 14.10.98, 
25.10.06 og endring i Natur 20.06.01. 

1253 504_69          Hoggje bustadfelt, Hatland 

06.03.56                    Reguleringsplan for Lonevåg 

01.06.66                    Lonevåg (restareal Kårvika) 

12.10.05                    Dalabakken, Lonevåg – bustad 

26.10.05                    Utbyggingsplan for Solplassen- Lonevåg Gbnr 14 bnr 69,76,134,220 og 234 

 

5. Reguleringsplan Fugledalen bustad planID 12532012001 og mindre reguleringsendring 
FV 567 Hauge- Lonevåg vert delvis erstatta og oppheva ved vedtak av områdeplan 
Lonevåg med heimel i plan- og bygningslova (PBL) § 12-14.  

6. Tettstadanalyse for Lonevåg vert lagt ut til offentleg ettersyn i minimum 6 veker.   

   

   

25.10.2017 PLAN- OG KOMMUNALTEKNISK UTVAL 

Ragnar J. Tyssebotn, FRP, gjorde slikt framlegg: "Saka vert utsett. Rådmannen kjem attende med nytt 
framlegg der ein ikkje stoppar for all utbygging i Lonevåg medan planarbeidet føregår. Rådmannen 
kjem og attende med eit prisoverslag på kva det vil koste å kjøpe dette planarbeidet frå private 
aktørar, samt ei estimat på kor lang tid eit slikt selskap vil trenge med ein slik plan." 
-------------------------------- 



 

 

Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 13.35 til kl. 13.55 med gruppemøte for H og AP. 
------------------------------- 
Atle Solberg, H, gjorde på vegner av H og AP slikt framlegg: "Osterøy kommune vedtek å utsetje 
oppstart av planarbeid for områderegulering Lonevåg sentrum i eitt år. Eksisterande planar for 
området vert dermed gjeldande inntil nytt vedtak er gjort. Planutvalet vil med dette prioritere planar 
som allereie er under arbeid i kommunen. Dette gjeld i sær næringsplanar. Planutvalet er kjend med 
at det er store utfordringar og kostnader til 2018-budsjettet." 
 
AVRØYSTING - utsetjing 
Alternativ avrøysting 
H/AP sitt framlegg  -  5 røyster (2AP,2H,1KRF) 
FRP sitt framlegg  - 2 røyster (2FRP) 
 
 

PL - 126/17 VEDTAK: 

Innstilling: 
"Osterøy kommune vedtek å utsetje oppstart av planarbeid for områderegulering Lonevåg 
sentrum i eitt år. Eksisterande planar for området vert dermed gjeldande inntil nytt vedtak er gjort. 
Planutvalet vil med dette prioritere planar som allereie er under arbeid i kommunen. Dette gjeld i 
sær næringsplanar. Planutvalet er kjend med at det er store utfordringar og kostnader til 2018-
budsjettet." 

 

08.11.2017 FORMANNSKAPET 

Hjalti H. Gislason, uavh., gjorde slikt framlegg: "Osterøy kommune vedtek å utsetje oppstart av 
planarbeid med planprogram områdeplan Lonevåg planID 12532015001 i eitt år. Eksisterande planar 
for området vert dermed gjeldande inntil nytt vedtak er gjort. Formannskapet vil med dette 
prioritere planar som allereie er under arbeid i kommunen. Dette gjeld i sær næringsplanar." 
Framlegget vart trekt før avrøysting. 
 
Alf Terje Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg: "Saka vert utsett. Rådmannen kjem attende med nytt 
framlegg der ein ikkje stoppar for all utbygging i Lonevåg medan planarbeidet føregår. Rådmannen 
kjem og attende med eit prisoverslag på kva det vil koste å kjøpe dette planarbeidet frå private 
aktørar, samt ei estimat på kor lang tid eit slikt selskap vil trenge med ein slik plan." 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "Til neste møte i formannskapet kjem rådmannen 
tilbake med ein modell for breiare politisk medverknad i prosessen. Ei arbeidsgruppa med tre 
representantar frå dei faste medlemmane i heradsstyret skal veljast i kommande formannskapsmøte. 
Denne arbeidsgruppa skal ha ei sentral rolle i den politiske medverknaden i prosessen med 
utarbeidinga av planen." 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting 
Rådmannen sitt framlegg  -  7 røyster (1KRF, 2AP,1MDG,1uavh.,1SP,1V) 
Alf Terje Mortensen sitt framlegg -  2røyster (2 FRP) 
 
Johannes Bysheim sitt framlegg -  tilrådd med 5 røyster (2AP,2FRP,1uavh.) mot 

                                                                            4 røyster (1KRF,1V,1SP, 1MDG) 
 

  



 

 

FS - 078/17 VEDTAK: 

Innstilling til heradsstyret: 

1. Osterøy kommune vedtek med dette oppstart av planarbeid for områderegulering 
Lonevåg sentrum, planID 12532015001 med forslag til planavgrensing som i vedlegg. 

2. Framlegg til planprogram vert lagt ut til høyring og offentleg ettersyn i minimum seks 
veker med heimel i plan- og bygningslova (PBL) §§ 12-8 og 12-9.  

3. Osterøy kommune vedtek eit mellombels forbod mot tiltak innanfor planavgrensinga i 
inntil 2 år jf. plan-og bygningslova (PBL) § § 13-1 og 13-2. Mindre tiltak jf PBL § § 20-4 og 
20-5 på bebygd bustadtomt/næringstomt, 20 meter frå kommunal vegmidte og 50 meter 
frå fylkesveg, kan gjevast etter nærare vurdering. Eventuelle søknader om løyve til tiltak 
skal til uttale til planavdelinga og vegmynde. Risiko for konflikt med  framtidig arealbruk 
skal vektleggast i slike saker. 

4. Osterøy kommune vedtek oppstart av prosess for oppheving av fylgjande 
reguleringsplanar, jf. plan- og bygningslova (PBL) § 12-14. Desse skal i si heilheit 
opphevast og erstattast av områdeplan Lonevåg når denne vert vedteken:   

1253 2011 005           Mindre reguleringsendring FV 567 Kryss til Kårvika – Lonevåg 

1253 2009 002           Mindre reguleringsendring – Fugledalen – Fotballbane – Lonevåg 

1253 2008 1300          Reguleringsendring Lonevåg sentrum, Gnr. 13, Bnr. 86 og 25 mfl. 

1253 2008 500           Reguleringsendring, Neset gnr. 13 bnr. 223, 170, 171 – Lonevåg 

1253 2008 400          Reguleringsplan Osterøy VGS - Hatland 

1253 2006 0800           Reguleringsplan Fotballbane Fugledalen – Lonevåg 

1253 504_70          Reguleringsplan FV Hauge- Lonevåg 

1253 504_67          Rv 566 Hp.64 Rolland –Hauge- Hannisdalen bussløyfe i arm til Lonevåg 

1253 504_61          Rymledalen tomtefelt (Rymleheia), Hatland 

1253 504_54b           K. Lerøy Metallindustri A/S – Lonevåg sentrum 

1253 504_54a           Lonevåg sentrum 

1253 504_51_1           Lonevåg – Hatland endring  

1253 504_51           Lonevåg – Hatland 

1253 504_43           Ramberget, Lonevåg 

1253 504_29          Reg. endr. Sjukeheimstomta – Hatland 

1253 504_7          Fossen, Lonevåg med endringar gjort i Heradsstyret 14.10.98, 



 

 

25.10.06 og endring i Natur 20.06.01. 

1253 504_69          Hoggje bustadfelt, Hatland 

06.03.56                    Reguleringsplan for Lonevåg 

01.06.66                    Lonevåg (restareal Kårvika) 

12.10.05                    Dalabakken, Lonevåg – bustad 

26.10.05                    Utbyggingsplan for Solplassen- Lonevåg Gbnr 14 bnr 69,76,134,220 og 234 

 

5. Reguleringsplan Fugledalen bustad planID 12532012001 og mindre reguleringsendring FV 
567 Hauge- Lonevåg vert delvis erstatta og oppheva ved vedtak av områdeplan Lonevåg 
med heimel i plan- og bygningslova (PBL) § 12-14.  
 

5. Tettstadanalyse for Lonevåg vert lagt ut til offentleg ettersyn i minimum 6 veker.   

Til neste møte i formannskapet kjem rådmannen tilbake med ein modell for breiare politisk 
medverknad i prosessen. Ei arbeidsgruppa med tre representantar frå dei faste medlemmane i 
heradsstyret skal veljast i kommande formannskapsmøte. Denne arbeidsgruppa skal ha ei sentral 
rolle i den politiske medverknaden i prosessen med utarbeidinga av planen." 
 

 

13.12.2017 HERADSSTYRET 

Ordføraren  gjorde tok opp att rådmannen sitt framlegg. 
--------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 22.50 - kl. 22.55 med gruppemøte for AP. 
-------------------------------- 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting 
Ordføraren sitt framlegg  -  8 røyster (1V,2MDG,2SP,3KRF) 
Formannskapet sitt framlegg  -  18 røyster (8AP,6FRP,4H) 
 

 

HS - 077/17 VEDTAK: 

"Osterøy kommune vedtek med dette oppstart av planarbeid for områderegulering Lonevåg 
sentrum, planID 12532015001 med forslag til planavgrensing som i vedlegg. 
1. Framlegg til planprogram vert lagt ut til høyring og offentleg ettersyn i minimum seks 

veker med heimel i plan- og bygningslova (PBL) §§ 12-8 og 12-9.  
2. Osterøy kommune vedtek eit mellombels forbod mot tiltak innanfor planavgrensinga i 

inntil 2 år jf. plan-og bygningslova (PBL) § § 13-1 og 13-2. Mindre tiltak jf PBL § § 20-4 og 
20-5 på bebygd bustadtomt/næringstomt, 20 meter frå kommunal vegmidte og 50 meter 



 

 

frå fylkesveg, kan gjevast etter nærare vurdering. Eventuelle søknader om løyve til tiltak 
skal til uttale til planavdelinga og vegmynde. Risiko for konflikt med  framtidig arealbruk 
skal vektleggast i slike saker. 

3. Osterøy kommune vedtek oppstart av prosess for oppheving av fylgjande 
reguleringsplanar, jf. plan- og bygningslova (PBL) § 12-14. Desse skal i si heilheit 
opphevast og erstattast av områdeplan Lonevåg når denne vert vedteken:   

1253 2011 005           Mindre reguleringsendring FV 567 Kryss til Kårvika – Lonevåg 

1253 2009 002           Mindre reguleringsendring – Fugledalen – Fotballbane – Lonevåg 

1253 2008 1300          Reguleringsendring Lonevåg sentrum, Gnr. 13, Bnr. 86 og 25 mfl. 

1253 2008 500           Reguleringsendring, Neset gnr. 13 bnr. 223, 170, 171 – Lonevåg 

1253 2008 400          Reguleringsplan Osterøy VGS - Hatland 

1253 2006 0800           Reguleringsplan Fotballbane Fugledalen – Lonevåg 

1253 504_70              Reguleringsplan FV Hauge- Lonevåg 

1253 504_67             Rv 566 Hp.64 Rolland –Hauge- Hannisdalen bussløyfe i arm til Lonevåg 

1253 504_61             Rymledalen tomtefelt (Rymleheia), Hatland 

1253 504_54b           K. Lerøy Metallindustri A/S – Lonevåg sentrum 

1253 504_54a           Lonevåg sentrum 

1253 504_51_1        Lonevåg – Hatland endring  

1253 504_51            Lonevåg – Hatland 

1253 504_43            Ramberget, Lonevåg 

1253 504_29            Reg. endr. Sjukeheimstomta – Hatland 

   1253 504_7               Fossen, Lonevåg med endringar gjort i Heradsstyret 14.10.98, 25.10.06 og 
endring i  Natur 20.06.01 

1253 504_69           Hoggje bustadfelt, Hatland 

06.03.56                    Reguleringsplan for Lonevåg 

01.06.66                    Lonevåg (restareal Kårvika) 

12.10.05                    Dalabakken, Lonevåg – bustad 



 

 

26.10.05                    Utbyggingsplan for Solplassen- Lonevåg Gbnr 14 bnr 69,76,134,220 og 234 

 

5. Reguleringsplan Fugledalen bustad planID 12532012001 og mindre reguleringsendring FV 
567 Hauge- Lonevåg vert delvis erstatta og oppheva ved vedtak av områdeplan Lonevåg 
med heimel i plan- og bygningslova (PBL) § 12-14.  
 

5. Tettstadanalyse for Lonevåg vert lagt ut til offentleg ettersyn i minimum 6 veker.   

 
Til neste møte i formannskapet kjem rådmannen tilbake med ein modell for breiare politisk 
medverknad i prosessen. Ei arbeidsgruppa med tre representantar frå dei faste medlemmane i 
heradsstyret skal veljast i kommande formannskapsmøte. Denne arbeidsgruppa skal ha ei sentral 
rolle i den politiske medverknaden i prosessen med utarbeidinga av planen." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

078/17: Skjenkekontroll 21.10.17 - Kjellaren restaurant, Valestrandsfossen 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

«Kjellaren restaurant, org.nr.  vert i medhald av alkoholforskrifta § 10-3, jfr. same forskrift § 10-2,  
tildelt  fire prikkar for overtreding av alkohollova § 4-4 om skjenketid.  

Grunngjeving for prikktildeling: I samband med skjenkekontrollen 21.10.17 er det dokumentert at  
det vart seld og utlevert alkohol til fleire gjestar etter kl. 01.00. Dette er i strid med alkohollova § 
4-4 om skjenketid, og etter alkoholforskrifta § 10-3, jfr. § 10-2,  medfører dette regelbrotet 
tildeling av fire prikkar.» 

   

   

22.11.2017 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING 
Rådmannes framlegg var samrøystes vedteke.  
 
 

FS - 092/17 VEDTAK: 

Innstilling til heradsstyret:  

«Kjellaren restaurant, org.nr.  vert i medhald av alkoholforskrifta § 10-3, jfr. same forskrift § 10-2,  



 

 

tildelt  fire prikkar for overtreding av alkohollova § 4-4 om skjenketid.  

Grunngjeving for prikktildeling: I samband med skjenkekontrollen 21.10.17 er det dokumentert at  
det vart seld og utlevert alkohol til fleire gjestar etter kl. 01.00. Dette er i strid med alkohollova § 4-
4 om skjenketid, og etter alkoholforskrifta § 10-3, jfr. § 10-2,  medfører dette regelbrotet tildeling 
av fire prikkar.» 

 

 

13.12.2017 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 078/17 VEDTAK: 

«Kjellaren restaurant, org.nr.  vert i medhald av alkoholforskrifta § 10-3, jfr. same forskrift § 10-2,  
tildelt  fire prikkar for overtreding av alkohollova § 4-4 om skjenketid.  

Grunngjeving for prikktildeling: I samband med skjenkekontrollen 21.10.17 er det dokumentert at  
det vart seld og utlevert alkohol til fleire gjestar etter kl. 01.00. Dette er i strid med alkohollova § 4-
4 om skjenketid, og etter alkoholforskrifta § 10-3, jfr. § 10-2,  medfører dette regelbrotet tildeling 
av fire prikkar.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

079/17: Tilstandsrapport frå skulane 2016 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

«Tilstandsrapport for grunnskulen – skuleåret 2016/17 vert teken til vitande.» 

 

      

 

 

 

   



 

 

13.12.2017 HERADSSTYRET 

 
Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg:  "Saka vert utsett til neste heradstyremøte." 
 
AVRØYSTING - utsetjing 
Utsetjingsframlegget vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 079/17 VEDTAK: 

"Saka vert utsett til neste heradstyremøte." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Til å skriva under møteprotokollen saman med ordføraren vart desse valde: Johannes Bysheim og 

Johannes Haugland 

 

 

 

Lonevåg, 15.12.17 

 

 

 

Bente Skjerping 

Utvalssekretær 

 

 

 

 

----------------------------------------     -----------------------------------------      ------------------------------------------ 

Jarle Skeidsvoll      Johannes Bysheim                                Johannes Haugland 

ordførar 
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